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________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde  
Onsdag den 24. januar 2024 kl. 16:00-17:30 

 

Deltagere:  

• Jeanne Rank Schelde, formand 

• Jakob Dahl, næstformand 

• Diddan Karstensen, bestyrelsesmedlem 

• Julie Kirskov, bestyrelsesmedlem 

• Susanne Nielsen, bestyrelsesmedlem 

• Christina Leer, medarbejder repræsentant 

• Anne K. Steffensen, medarbejderrepræsentant 

• Jakob Skytte, ledelsesrepræsentant 

• Hanne Munk, ledelsesrepræsentant, sekretær 

• Nicolai Munch Eriksen, 9Y, formand og Victoria Kirkedal 
Danielsen, 9.Y, næstformand. Elevrepræsentanter. 



 

Afbud: Jakob Dahl, Susanne Nielsen. 

Indhold  Forberedelse 

 
1. Velkomst og rammesætning 

10 minutter 
 

Jeanne byd velkommen  

2. Informationer fra 
▪ Formand 
▪ Skoleledelse 
▪ Elevråd 
▪ Øvrige 

15 minutter 

Intet nyt fra formanden. 
Hanne informerede om at regnskabs 
2023 gik i nul. Der er kommet nogle 
refusioner fra det gamle distrikt. Nyt 
budget forventes at ligge klar i april. 
Der mangler aftaler om eksklusion. 
Skoleindskrivning er afsluttet og der er 
46 elever. 
Status på den mangfoldige folkeskole. 
Møde med ukrainske forældre, et godt 
møde med aktive forældre og elever. 
Der kom mange gode input fra børn og 
voksne. 
De ukrainske elever blev drøftet og 
hvilke muligheder vi har for at tilbyde 
dem. 
Elevrådet har ikke noget at tilføje. 
 
Der er faguge på skolen og der er bla. 
Terminsprøver, Musical, husbyggeri og 
arbejde i Makerspace. 
 
Der er opslået en stilling som 
barselsvikar i SFO. 
 
Tr-lærer er på valg. 
 

Overvej om du har informationer til punktet 

3. Forberedelse til besøg af Børne- 
og Ungeudvalget den 8. februar 
 

Dagsorden til mødet er vedhæftet 
 

Oplæg fra Skoleleder og 
bestyrelsesformand.  
Den mangfoldige folkeskole samt fokus 
på læsning. 
(Beskrivelser på handleplaner 
vedhæftes referatet) 
Elevrådet byder velkommen (Nicolai) 
Der blev talt om at præsentere 
mellemformer og Anne fortalte om 
Stjerneklassen og trivselsteamet. 
 
Andelen af flersprogselever er emne og 
samarbejdet med modtagecenteret.  
 

Gennemlæs dagsorden. Overvej om du har input 



Sfo. 
Kantine. 
Dygtige medarbejdere. 
Samarbejde med erhvervslivet. 
Elevrådet nævner klubben som et 
vigtigt aktiv for alle. 
Unges fritidsliv blev diskuteret. 
Tandlæge/bøjletandlæge foregår 
meget i Frederikshavn. 
Erhvervspraktik 
Rumænske elever. 
 

4. Færdiggørelse af Princippet for 
skole-hjem-samarbejde 
 

Kladde fra sidste møde vedhæftet 
 

Princippet blev diskuteret Er vedhæftet 
referatet, og tages op i arbejdsgruppe. 
 

Overvej om du har kommentarer 

Eventuelt Der blev nedsat en gruppe til at se på 
budget 24. 
Jeanne, Diddan og Hanne 
 
Der nedsættes en gruppe til at se på 
princippet for skolehjem. 
 
Jeanne, Christina og Jakob 
 
Dato aftales d. 8/2. 
 
Det aftales at bestyrelsen mødes kl. 
17.30 til formøde d. 8/2 
 

 

   

 

 


